

Title (en)

SYSTEM FOR CONTACTLESS REGISTRATION OF INFORMATION STORED ON ELECTRONIC TAGS

Title (de)

SYSTEM ZUR KONTAKTLOSEN REGISTRIERUNG VON AUF ELEKTRONISCHEN ETIKETTEN GESPEICHERTEN INFORMATIONEN

Title (fr)

SYSTEME PERMETTANT D'ENREGISTRER SANS CONTACT DES INFORMATIONS STOCKEES SUR DES ETIQUETTES ELECTRONIQUES

Publication

**EP 1381999 A1 20040121 (DE)**

Application

**EP 02716600 A 20020218**

Priority

- DE 0200580 W 20020218
- DE 10108428 A 20010221
- DE 10134410 A 20010719

Abstract (en)

[origin: WO02067184A1] Die Erfindung betrifft ein System zur kontaktlosen Registrierung von auf elektronischen Etiketten gespeicherten Informationen, umfassend wenigstens eine behälter-, wannen-, korb- oder dergleichen -förmig ausgebildete Aufnahmeeinrichtung (1) mit einer Öffnung (2) zur Aufnahme der elektronischen Etiketten, eine der wenigstens einen Aufnahmeeinrichtung (1) zugeordnete Nachweiseinrichtung (3) zum Empfangen der Informationen von den elektronischen Etiketten und eine Leseeinrichtung (4) zum Verarbeiten der von der Empfangseinrichtung erhaltenen Informationen.

[origin: WO02067184A1] The invention relates to a system for contactless registration of information stored on electronic tags, comprising at least one receiving device (1), embodied in the form of a container, tub, basket or the like, with an opening (2) for receiving electronic tags, a detection device (3) associated with the at least one receiving device (1) for receiving information from the electronic tags, and a read device (4) for processing information received from the receiving device.

IPC 1-7

**G06K 7/00; G06K 17/00**

IPC 8 full level

**G06K 7/00 (2006.01); G06K 7/08 (2006.01); G06K 17/00 (2006.01)**

CPC (source: EP US)

**G06K 7/0008 (2013.01 - EP US); G06K 7/10316 (2013.01 - EP US); G06K 7/10336 (2013.01 - EP US); G06K 17/0022 (2013.01 - EP US); G06Q 20/208 (2013.01 - EP US); G07G 1/0081 (2013.01 - EP US); G07G 1/009 (2013.01 - EP US)**

Citation (search report)

See references of WO 02067184A1

Cited by

US6158767A

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB

DOCDB simple family (publication)

**WO 02067184 A1 20020829; EP 1381999 A1 20040121; JP 2004519049 A 20040624; US 2004065732 A1 20040408**

DOCDB simple family (application)

**DE 0200580 W 20020218; EP 02716600 A 20020218; JP 2002566430 A 20020218; US 46877303 A 20030821**